
金华产亮片刺绣七件套碳钢指甲套装

产品名称 金华产亮片刺绣七件套碳钢指甲套装

公司名称 阳西县匠心美容套厂

价格 5.00/套

规格参数 品牌:JX
适用人群:通用
材质:不锈钢

公司地址 阳西县新城七区鸿润商住小区D14幢101号房

联系电话 86 0662 5529915

产品详情

品牌：JX 适用人群：通用 材质：不锈钢
货号：JX-021 规格：7件套 产地：中国
装箱数量：200PCS

阳西县匠心五金制品加工店,座落于驰名中外的小五金之城-----广东.阳江.

工厂成立于2003年,是一间专业生产指甲锉,眉夹,指甲钳,美容剪,脚板锉，美容挑、叉，塑料制品等美容套
装系列的信誉厂家.

我们坚持“以人为中心”的管理，努力营造民主、开放的企业氛围，以“求实创新”为企业精神，以“
平等互利、友好合作、质量第一、信誉至上”为经营宗旨。力求服务最优，客户满意，努力使客户、员
工和合作者共同受益。

 展望未来，面对一个充满竞争的时代，我们将不懈努力，坚定信心，诚信为本，走品牌之路，以一流
的企业形象，一流的管理体制，一流的售后服务，一流的品牌质量，一心专注于诚信合作，全心全意为
顾客生产优质的，价格合理的产品。

欢迎您前来洽谈业务，或来样品、设计图定做，希望我们的努力让给您满意，希望我们的真诚能给你创
造无尽的商机.

yangjiang jiang xin beauty products , which located in the famous hardware city ----- yangjiang. guangdong.

our company was founded in 2003. we are credit standing manufacturer which specialized in nail file; eyebrow
clippers, nail clippers, cuticle groomer,beauty scissors, foot file, fork, plastic products etc.



we adhere to the “human-centered”, and do great efforts to create a democratic and open environment. with the
enterprise spirit of “objectivity & innovation” and the tenet of “friendly cooperation, equality and mutual benefits,
quality first, credit standing paramountcy”, we endeavor to make our customers happy with our best service and
achieve mutual benefits among customers; workers; co-worker.

look forward to the future, an era teeming with competition, we will make unremitting efforts, proceed with
confidence, based on sincerity and adhere to the line of famous brand. we would be dedicated to supply good quality,
reasonable price products with a fine image; first-class management system; excellent after-sales service; first rate
quality; good faith cooperation.

welcome to contact with us, or offer the sample & drawing for production, we will make you satisfied with our hard
working. we are confident to create immeasurable business opportunities with our sincerity.

欢迎来样订做、订购、联系方式；86-0662-5529915、13794788854，18900803049、qq；1156982221
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